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Številka: 032-0007/2023                                                                                                        NEPOTRJENI 
Datum: 18. 12. 2023 
 

Z A P I S N I K 
 
6. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje, ki je bila dne 13. 12. 2023, ob 18. uri v sejni sobi 
Občine Dobrepolje. 
 
Navzoči člani: Miha Jakič, Janez Jakopič, Mateja Lohkar, Janko Nose, Zdenka Novak Nose, dr. Nada 
Pavšer, Primož Pugelj, Teja Rajar, Nina Sernel in dr. Jernej Stare.  
 
Ostali navzoči: Janez Pavlin (župan), Uroš Pikl (direktor OU), Živa Novak (OU), Uroš Gačnik (Naš kraj) in 
Simon Clemente (Foto Travnik). 
 
Opravičeno odsotni: Alenka Levstik, Andrej Nahtigal. 
 
Sejo je na podlagi 28. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Dobrepolje (Uradni list, št. 202/21 
UPB-3), vodil dr. Jernej Stare, ki je uvodoma vse navzoče pozdravil. 
Ob preverjanju sklepčnosti je bilo prisotnih 10 članov občinskega sveta, sklepčnost za pričetek seje je 
bila zagotovljena. 
 
Predsedujoči je uvodoma predlagal občinskemu svetu v sprejem dnevni red, kot so ga prejeli s sklicem: 

1. Potrditev Zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje; 

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2024 s prilogami – druga obravnava; 

3. Predlog Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov; 

4. Vprašanja in pobude. 

O predlaganem dnevnem redu ni razpravljal nihče, zato je predsedujoči podal v sprejem predlog 
dnevnega reda, in sicer: 
SKLEP št. 1/6/2023  
Občinski svet Občine Dobrepolje sprejme dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine 
Dobrepolje. 
Navzočih 10 članov sveta,  
»ZA« glasovalo 10 članov sveta.  
»PROTI« ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Ad. 1) Potrditev Zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje 
Predsedujoči je dal v razpravo in sprejem zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje. 

V razpravi je sodelovala Mateja Lohkar, ki je opozorila, da v zapisniku v besedilu razlage točke 2 – 

Seznanitev s poročilom o izvrševanju proračuna Občine Dobrepolje v obdobju od 1. 1. 2023 do 30. 6. 

2023, po vsej verjetnosti manjka beseda »nizka«. Napako bomo popravili in v zapisnik dodali 

manjkajočo besedo. Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP št. 2/6/2023 

Občinski svet Občine Dobrepolje potrdi zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrepolje.  

Navzočih 10 članov sveta, 

»ZA« glasovalo 10 članov sveta.  

»PROTI« ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

 

Ad. 2) Predlog Odloka o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2024 s prilogami – druga obravnava 

Vsebino točke je predstavil župan, Janez Pavlin, ki je svetnikom izpostavil nekaj glavnih sprememb, ki 

so se zgodile v dokumentu v času med prvo in drugo obravnavo. V času javne razprave pripomb na 

predlog Proračuna za leto 2024 ni bilo, je pa župan pred sprejemom Proračuna predlagal Amandma št. 

1, ki je vseboval 4 spremembe proračunskih postavk (priloga zapisnika). Predlagane spremembe višine 

sredstev na posameznih proračunskih postavk so potrebne, da se v Proračunu za leto 2024 zagotovijo 

sredstva za: Dokument idejne zasnove Vodovod Vodice, Dokument idejne zasnove Bajer Vodice, 

dograditev javne razsvetljave in dodatna sredstva za izgradnjo MKČN OC Predstruge. Po predstavitvi 

so svoja poročila predstavila delavna telesa občinskega sveta. Delavna telesa so podala pozitivno 

mnenje na predlagani Proračun v drugi obravnavi, saj ugotavljajo, da so se upoštevale predlagane 

spremembe, ki so jih predlagali v prvi obravnavi. Odbor za družbene dejavnosti je še izpostavil, da želijo 

člani dobiti vpogled na mesečna poročila JVIZ OŠ Dobrepolje o stroških zavoda, župana pa so spomnili, 

da imenuje komisijo za mladinsko politiko. Po poročilu delovnih teles je v razpravi sodelovala Zdenka 

Novak Nose. Po koncu razprave je dal predsedujoči v glasovanje naslednja sklepa: 

 

SKLEP št. 3/6/2023 

Občinski svet Občine Dobrepolje sprejme Amandma župana št. 1. 

Navzočih 10 članov sveta, 

»ZA« glasovalo 10 članov sveta,  

»PROTI« ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

SKLEP št. 4/6/2023 

Občinski svet Občine Dobrepolje sprejme Odlok o proračunu Občine Dobrepolje za leto 2024 s 

prilogami v 2. obravnavi. 

Navzočih 10 članov sveta, 

»ZA« glasovalo 10 članov sveta,  

»PROTI« ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Ad. 3) Predlog Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov 

Točko sta predstavila dr. Jernej Stare, podžupan občine Dobrepolje in Zdenka Novak Nose, predsednica 

SPK, ki sta pojasnila, da ta novi pravilnik nadomesti pravilnik iz leta 2012, saj je bil potreben korenite 

novelacije.  Sta pa opozorila, da iz finančnega vidika pravilnik ne predstavlja večjih sprememb in da 

znesek sejnin ostaja približno enak, kot znesek sejnin iz prejšnjega pravilnika. Besedilo pravilnika je 

podrobneje obravnavala statutarno pravna komisija, ki je podala še nekaj manjših sprememb in 

dopolnitev. Po predstavitvi se je župan zahvalil pripravljavcem novega pravilnika, saj je pravilnik iz leta 
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2012 potreboval konkretno posodobitev. V razpravi ni sodeloval nihče, zato je dal predsedujoči na 

glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP št. 5/6/2023 

Občinski svet Občine Dobrepolje sprejme Pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah 

članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov. 

Navzočih 10 članov sveta, 

»ZA« glasovalo 10 članov sveta,  

»PROTI« ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Ad. 4) Vprašanja in pobude 

 

Janko Nose 

Izpostavil je dva nevarna odseka cestišča v naselju Lipa in Pri Cerkvi, ki sta potrebna čimprejšnje 

sanacije. Izpostavil je tudi, da košnja trave ob cesti, ki mejijo na travnike ni potrebna. Občina lahko 

prihrani veliko sredstev, ki jih trenutno nameni za vzdrževanje oz. košnjo zelenih pasov ob občinskih 

cestah. 

 

Dr. Nada Pavšer 

Je izpostavila pobude krajanov Vodic, saj nimajo imenovanega vaškega odbora in prosijo, da se njihove 

pobude izpostavi na seji občinskega sveta. Pobudi za ureditev vodovoda in bajerja na Vodica sta bili 

vključeni že v Amandma župana, za kar se zahvaljujejo. Izpostavili pa so še slabo urejenost bankin do 

naselja Vodice in na splošno slabo urejenost občinskih cest, ki dostopajo do hiš v naselju. V jesenskem 

in zimskem času težave predstavlja predvsem odpadno listje. Poškodbe na cesti do Vodic nastanejo 

tudi zaradi težjih vozil, ki pospravljajo hlodovino. Predlagajo, da se krivce za poškodbe cestišča ustrezno 

sankcionira. Opozorili so tudi, da zimska služba po končani sezoni ne odstrani soli iz zabojnikov. 

Posledično je taka sol za naslednjo sezono težko uporabna. Prosijo tudi za postavitev ogledala na 

mestu, ko občinska cesta preide pravokotno na glavno cesto (pri OC Predstruge). Župan je odgovoril, 

da bodo na ogled poslali cestnega oglednika in govorili z izvajalci zimske službe glede zabojnikov za 

shranjevanje soli. Glede postavitve ogledala pa bo potrebno stopiti v stik z Direkcijo za infrastrukturo, 

saj gre za državno cesto. 

 

Ob koncu seje sta se župan in podžupan občine zahvalila svetnikom za odlično sodelovanje in zaželela 

srečne praznike. 

 

Seja se je zaključila ob 18.50 uri.  

 

Zapisala: 

Živa Novak 

 

Predsedujoči: 

dr. Jernej Stare 

 

 

 

 

Opomba: 

Zapis je skladen s posnetkom na povezavi: 

https://www.youtube.com/watch?v=e468bXl6sIU&t=1602s 

https://www.youtube.com/watch?v=e468bXl6sIU&t=1602s

